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Vragen van de leden Koşer Kaya en Pia Dijkstra (beiden D66) aan de 
Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport en de Staatssecretaris van 
Economische Zaken over het bericht «Dit is wat teveel energiedrank met je 
lichaam doet» (ingezonden 21 januari 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Dit is wat teveel energiedrank met je lichaam 
doet»?1 

Vraag 2
Op welke wijze kunnen (minderjarige) consumenten uit de verpakking van 
energiedrankjes afleiden dat veelvoudige inname ervan kan leiden tot 
ernstige gezondheidsgevolgen? 

Vraag 3
Acht u de etikettering van energiedrankjes voor wat betreft de gezondheidsri-
sico’s ervan voldoende? Zo ja, waarom? Zo nee, wat gaat u doen om de 
etikettering te verbeteren? 

Vraag 4
Beschouwt u het als voorwaarde voor maatschappelijk verantwoord 
ondernemen (mvo) om inzichtelijk te maken welke gezondheidsgevolgen 
inname van een product kan hebben? Zo ja, welke stappen neemt u tot 
naleving van mvo-standaarden voor energiedrankjesproducenten?

1 http://www.ad.nl/ad/nl/4560/Gezond/article/detail/4228242/2016/01/19/Britse-18-Dit-is-wat-te-
veel-energiedrank-met-je-lichaam-doet.dhtml
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